



Date : 28/05/2014

Ref No : CWMH/OPS/ 503 /14

التاريخ : 2014/05/28م

الرقم : 14/ 503 /CWMH/OPS

Subject / Provision of Store for Establishments Operating In The Field Of Waste Trading.

الموضوع / توفير مخزن لدى المنشآت العاملة في مجال تجارة النفايات

To all Environmental Service Providers operating in the field of Waste Trading.

السادة/ مزودي الخدمات البيئية العاملين في مجال تجارة النفايات تحية طيبة وبعد ...

Greetings ,,,

تحية طيبة وبعد ...

Reference is made to the above mentioned subject, and to preserve the public interest and ensure the quality of work in order to provide the best services in the field of waste management, based on Law No. (21) in the year 2005 on waste management in the Emirate of Abu Dhabi, and in accordance with the Emirate's strategy towards sustainable Abu Dhabi 2030.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وحفاظاً على المظهر العام وضمان جودة العمل، ومن أجل تقديم أفضل الخدمات في مجال إدارة النفايات، واستناداً إلى القانون رقم (21) لسنة 2005 بشأن إدارة النفايات في إمارة أبوظبي، وتماشياً مع إستراتيجية الإمارة نحو أبوظبي مستدامة 2030 .

Kindly be informed that all ESPs operating in the field of waste trading are required to provide a storage area for materials and equipments which is used to practice waste trading activity in a safe and secure manner. In order to achieve the above ESPs are required to provide the following :

نحيطكم علماً بأنه يتوجب على جميع مزودي الخدمات البيئية العاملين في مجال تجارة النفايات توفير مستودع، وذلك بهدف تخزين جميع المواد والأدوات المستخدمة في مزاولة النشاط المذكور بطريقة سليمة وأمنة، وذلك ضمن المتطلبات التالية:

1. Arrange a storage area suitable for materials and tools to be stored;
2. Provide store contract copy;
3. Provide store site map/layout;
4. Fulfill all requirements of Abu Dhabi Environment Health and Safety Center, including lighting and good ventilation to prevent the accumulation of odors and gases from the stored material and to prevent leakage of liquid substances;
5. Continuously maintain store cleanliness;
6. Provide certificate of Civil Defense.

1. أن يتناسب مساحة المخزن مع المواد والأدوات المراد تخزينها.
2. عقد إيجار للمخزن.
3. خريطة الموقع للمخزن.
4. توفر كافة متطلبات مركز أبوظبي للبيئة والصحة والسلامة، بما يشمل : (إضاءة وتهوية جيدة لمنع تراكم الروائح والغازات المنبعثة من المواد المخزنة ومنع تسرب المواد السائلة).
5. المحافظة على نظافة المخزن بشكل مستمر.
6. شهادة الدفاع المدني.

All ESPs operating in the filed of waste trading are required to comply with the above mentioned instructions, in order to avoid legal and administrative actions against violators based on the applicable rules and regulations of the Tadweer (Center of Waste Management).

وعليه يتوجب على جميع مزودي الخدمات البيئية العاملين في مجال تجارة النفايات الالتزام بمتطلبات تدوير (مركز إدارة النفايات)، تفادياً لاتخاذ الإجراءات الإدارية والقانونية بحق المخالفين، حسب اللوائح والأنظمة المعمول بها لدى تدوير.

Note: Entities shall be given three months to rectify their situation.

ملاحظة : سيتم منح المنشأة مهلة ثلاثة شهور إلى حين تصويب أوضاعها.

For more details, please contact us on: (02-6904800), or via

Email : info@cap-cwm.com

Thank you for your cooperation.

ولمزيد من الإستفسار يرجى التواصل على الهاتف رقم :

(02-6904800)، أو عبر البريد الإلكتروني: info@cap-cwm.com



إدارة التراخيص والتعرفة وخدمة العملاء

